شروط وأحكام الدخول في حملة تحويل الراتب

Terms and Conditions for Participation in the Salary Transfer Campaign



1. Offer Period and Eligibility Criteria

- Campaign Duration: The campaign will run for 60 days, starting from February 10, 2025, and ending on April 10, 2025.
- Eligibility for the Draw: Customers must transfer their salaries from their employer to their accounts with Al Rajhi Bank. At least one salary deposit must be made during the campaign period. The customer must have either a savings or investment account (Hassad or Awaed) with the bank and deposit the minimum investment amount required according to the account policy. No subscription fees will be applied, but the deposit must be made during the campaign period and before the draw date.
- Only active accounts will qualify for the draw. Inactive, delinquent, or suspended accounts for any reason will be excluded.
- The minimum salary transfer amount required to qualify is SAR 5,000, and the campaign is open to both citizens and residents.

2. Draw and Prizes

- The draw will be conducted within 10 business days after the campaign ends.
- Grand Prize: The first and second winners of the random draw will each receive SAR 500,000.
- Secondary Prize: 30 winners will each receive SAR 22,000.
- The draw will be conducted in compliance with the regulations of the Chamber of Commerce and related quidelines.

3. General Terms and Conditions

- alrajhi bank reserves the right to reject any request to open a new account in accordance with the relevant regulations, policies, and internal procedures.
- The winning customer acknowledges and agrees to give the bank full, unconditional rights to use their full name in winner announcements, and to allow the bank to interview, photograph, publish, and use their images.
- \bullet Each customer is entitled to one entry in the draw.
- For existing customers, salary transfers will only qualify if no salary had been previously transferred within the three months preceding the campaign start date.
- The terms and conditions of the savings or investment accounts will apply and will not conflict with the terms of this campaign.
- The bank reserves the right to disqualify a winner if any of the above conditions are not met or if the winner cannot be contacted, in accordance with the Commercial Competition Regulations issued by the Ministry of Commerce.

1. فترة العرض ومعايير الأهلية

- مدة الحملة: تستمر الحملة لمدة 60 يوماً بحيث تبدأ من تاريخ 10 فبراير 2025 م وتنتهي في تاريخ 10 أبريل 2025 م
- للتأهل والدخول في السحب، يجب على العملاء تحويل الرواتب من جهة العمل إلى حساباتهم لدى مصرف الراجحي، وأن يتم ايداع راتب واحد على الأقل خلال فترة الحملة، مع ضرورة وجود أحد الحسابات الادخارية أو الاستثمارية في المصرف (حصاد أو عوائد) و إيداع مبلغ الحد الأدنى للاستثمار حسب سياسة الحساب و من دون أي رسوم اشتراك و ذلك خلال فترة الحملة و قبل موعد السحب.
- يتأهل للسحب الحسابات النشطة ويستبعد غير ذلك من الحسابات المتعثرة أو الموقفة لأي سبب كان.
- الحد الأدنى للراتب المحول يجب أن يكون 5,000 ريال سعودي ويشمل العملاء المواطنين و المقيمين.

2. السحب والجوائز

- سوف يتم اجراء السحب خلال 10 أيام عمل من تاريخ نهاية الحملة.
- يحصل كل من الفائز الأول و الفائز الثاني في السحب العشوائي على الجائزة الكبرى و هي مبلغ 500,000 ريال لكل فائز.
- يحصل 30 فائز في السحب العشوائي على الجائزة الصغرى وهي مبلغ 22,000 ريال لكل فائز.
- ستكون آلية إجراء السحب بما يتوافق مع أنظمة الغرفة التجارية والتعليمات ذات العلاقة.

3. الشروط والاحكام العامة

- يحتفظ مصرف الراجحي بالحق في رفض أي طلب لفتح حسابات جديدة وفق اللوائح والأنظمة ذات العلاقة والسياسات والإجراءات الداخلية للمصرف.
- يقر ويوافق العميل الفائز في حق المصرف المطلق دون شروط في استخدام اسمه بالكامل عند الإعلان عن أسماء الفائزين و السماح بإجراء مقابلة معه و تصويره ونشر و استخدام الصور.
- كل عميل يحق له الحصول على فرصة واحدة للدخول في السحب و الفوز.
- في حال تحويل الراتب للعملاء الحاليين، يشترط عدم وجود راتب محول سابقاً خلال فترة ثلاث اشهر تسبق تاريخ بداية الحملة.
- تسري شروط وأحكام الحسابات الادخارية أو الاستثمارية ولا تتعارض بأي حال من الأحوال مع الشروط والأحكام الواردة في هذه الحماة
- يحتفظ المصرف بحقة في استبعاد الفائز عند عدم تحقق أي من الشروط السابقة على الفائز أو في حال تعذر التواصل مع الفائز بما يتوافق مع أحكام تنظيم المسابقات التجارية الصادر من وزارة التجارة.